
 

 

 

İSO Başkanı Erdal Bahçıvan 

Merkez Bankası reeskont kredileri kararını değerlendirdi: 

 

“İhracatçılarımız için hayati öneme sahip olan reeskont kredilerinde bir 
süredir yaşanan sıkıntı, İstanbul Sanayi Odası olarak gündemimizde 
olan, çözülmesi için çaba sergilediğimiz ve katkı sunduğumuz önemli 
konuydu. 

Bugün Türkiye Cumhuriyet Merkez Bankası’nın, ihracatı teşvik eden 
reeskont kredilerinde finansman maliyetini düşürmesi ve firma limitlerini 
yükseltmesi, ihracatçımız ve sanayicimiz adına sevindirici, değerli bir 
karardır.  

Üretim hayatımıza yönelik çözüm odaklı yaklaşım ve kararları nedeniyle 
Merkez Bankası Başkanımız Sayın Hafize Gaye Erkan’a ve çalışma 
arkadaşlarına sanayicilerimiz adına teşekkür ediyorum.” 

 


